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 Geachte leden van de Westfriese gemeenteraden,

Hierbij bieden wij u het ‘memo concretisering doorontwikkeling regionale 

samenwerking gemeenteraden’ aan. Hierin staat wat de aangepaste  werkwijze voor de 

regionale raadsledenbijeenkomsten wordt. Het is de bedoeling dat de raden hierdoor 

meer sturing krijgen op regionale bijeenkomsten en regionale onderwerpen. Voor het 

zomerreces zijn twee á drie raadsleden uit elk van de zeven Westfriese 

gemeenteraden betrokken geweest bij vormgevende bijeenkomsten over dit onderwerp. 

In het zomerreces 2021 is de input verder uitgewerkt tot een aangepaste concrete 

werkwijze door de griffiers. 

De basis voor de doorontwikkeling ligt in de strategische regionale termijnagenda. 

In deze termijnagenda worden regionale onderwerpen opgenomen zoals uit het Pact, 

maar ook de planning en control documenten vanuit de gemeenschappelijke regelingen. 

De rol en positie van de raden wordt daarin per onderwerp aangegeven met een 

passende vorm voor de bijeenkomst. Dit betreft een dynamisch document dat meerdere 

keren per jaar wordt geactualiseerd. 

Raden spelen zelf ook een belangrijke rol in het agenderen van actuele 

bespreekpunten. Dit kan via het raadsledenpodium of door het indienen van een 

agenderingsverzoek. Meerdere keren per jaar kunnen raden via de presidia invloed 

uitoefen op de termijnagenda. 

Wat vragen we van u?

Het memo is een volgende stap in het in positie brengen van de raden in de 

regionale samenwerking. Het was de bedoeling dit memo tijdens de regionale 

raadsledenbijeenkomst aan u te presenteren. Daarna had u vragen kunnen stellen en 

zich kunnen uitspreken over het memo. 



Nu de regionale raadsledenbijeenkomst niet doorgaat vragen we u het volgende om 

toch stappen te kunnen zetten in de doorontwikkeling.

1. Wilt u deze brief met het memo agenderen in uw presidium?

2. dekt het memo de lading? Zo niet: wat zou moeten worden gewijzigd?

a. u kunt onderstaande stellingen en vragen gebruiken om de discussie 

daarover te voeren:

i. een regionale agendacommissie bestaande uit raadsleden is 

noodzakelijk om grip en sturing te krijgen op de regionale 

agenda;

ii. binnen de doorontwikkeling moet experimentele ruimte zijn voor 

raden die verder willen gaan dan het memo;

iii. ik ga alleen naar een regionale raadsledenbijeenkomst toe om 

geïnformeerd te worden en dat wil ik vooral zo houden;

iv. regionale samenwerking vereist goede ondersteuning voor 

raadsleden; daarvoor moeten voldoende middelen beschikbaar 

worden gesteld. 

v. bent u bereid te investeren in structurele ondersteuning van de 

regionale raadsledenbijeenkomsten zodat deze kwalitatief en 

kwantitatief toereikend is?

Hoe gaan we verder?

De reacties van de presidia worden verwerkt in een overdracht naar de nieuwe 

raadsperiode. De basis daarvoor is het huidige memo waarbij het laatste deel met de 

vervolgstappen steviger wordt uitgewerkt. Het is zaak de doorontwikkeling te 

versnellen zodat de nieuwe raden regionaal goed in positie worden gebracht met de 

ondersteuning die daarbij past.

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. Het gaat immers om uw eigen 

regionale samenwerking die in de huidige vorm en beperkte ondersteuning behoorlijk 

onder druk staat en wellicht niet kan worden doorontwikkeld of zelfs gecontinueerd.
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